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        11. april 2022 

 

 

Emne  Kredsbestyrelsesmøde 

   

Dato  Torsdag, den 31. marts 2022 

Tid  09.30 – 14.30 

Sted  Sorsigvej 35, 6760 Ribe 

Mødedeltagere 

 

Afbud 

Anita Illum, Tina Iversen, Kim Jensen, Bjarne Andersen, Hetty Møller, Torben 

Baun Madsen, Susie Pedersen og Martin I Rodam. 

Hans Holmer, Simon Larsen, Tine Todsen, Stine Palmelund, Jannie Hansen og 

René Winzor 

 

Referent  Martin Illum Rodam 

   

   

Dagsorden (punkterne er 

prioriteret) 

Delmål:  

1) Velkomst – (O)  Godkendelse af dagsorden. 

Praktiske oplysninger for mødet.  

Ingen bemærkninger. 

2) Opmærksomheds‐
punkter (D) 

Vi har defineret nogle opmærksomhedspunkter – er der mere, vi skal have 

på listen: 

1) Åbenhed mellem HB og kredsbestyrelse mv. 
 

2) Sygefravær/samtaler, følges løbende op i valafdelingerne, beskyttelse 
af medlemmerne 

 

3) Trivselsmålinger 
 



Ingen bemærkninger 

3) Status fra 
valgenhederne (D‐O) 
 

Hvad er der sket i valgenhederne siden sidst: 

‐ erfaringsudveksling 
‐ trivselsmålinger, I har kendskab 
 
Ribe: intet nyt. 
 
Odense:  Ingen  problemer  ifm.  PEAK‐perioden.  Udmelding  om  KC  skal 
flytte  til  Svendborg  har  ikke  givet  den  store  ”ballade”  –  der  vil  være 
medarbejdere  som  skal  undersøge  alternative  muligheder.  Øvrige 
udmeldte flytninger fra Odense til Ringe er også modtaget uden de store 
indvendinger. 
 
Haderslev: Enkelte har ydret utilfredshed med at skulle gå med nøglesnor 
rundt  om  halsen,  sendt  mail  med  forskellige  udfordringer  i  den 
forbindelse. Afholdt generalforsamling, Tina og René genvalgt. 
 
Svendborg:  Afholdt  generalforsamling,  genvalg  af Martin  –  vedtaget 
ændringsforslag om overgang til DTS´s forretningsorden. 
 
Esbjerg: Udfordringer  for enkelte medarbejder  for at kunne holde  fri  i 
PEAK‐perioden.  
 
Spillemyndigheden: stadig i gang med omstrukturering. Ansættelse af ny 
funktionsleder. 
 
Tønder: Jobopslag ude – TR har kunnet komme med  input til opslaget. 
Dialogmøde i næste uge. TR er inviteret med til ledermøde, med et emne 
om  det  gode  ”borgermøde”.  Afholdt  generalforsamling  –  Torben 
genvalgt. 2 nye medlemmer på vej, afslutter diplom til juni. Indstillinger 
til lønforhandling er udvekslet med ledelsen.  
 
Middelfart:  afholdt  valgmøde,  alle  3  TR’ere  er  genvalgt,  Hans  som 
formand, Anita som næstformand og Simon som TR (Padborg). Oprettet 
kantineudvalg.  

4) HB‐dagsorden (D – B)  1. Velkomst 

2. Godkendelse af referat 

3. Tillæg 2022 – status på processen og evaluering samt angivelse af 

mangler vedr. IT‐platform af lønoplysninger 

Ikke alle bruger den nye IT‐platform. 

4. Kontroletape 3 – status og problemstillinger 



Der er nedsat styregruppe for at se på mulighederne for løsninger for 

medarbejdere som ikke ønsker at flytte arbejdssted mv. 

5. Evaluering af TR‐konference den 15. – 16. marts 2022 

Generelt et par gode dage med aktuelle emner. 

6. Forberedelse af møde med skatteminister Jeppe Bruus, samt møde i 

Kontaktforum 

ISS – hvordan fungerer det? 

7. Nyt fra sekretariatet, herunder bl.a. tilbagemeldinger fra 

generalforsamling og deltagelse i NSO 

Ingen bemærkninger. 

8. Nyt fra Kredse, TR‐fora og udvalg 

Ingen bemærkninger 

9. Eventuelt 

 

5) Orientering fra 
afdelinger (O) 

Koordinerende og TR‐formænd kan orientere til fælles interesse. 

Orientering om arbejdsmiljø og kompetence. 

Person: afholdt fælles ledermøde, hvor TR deltog. Flere indlæg fra diverse 

ledere i Person. Dialogmøde afholdes mandag d. 4. april.  

Udland: afholdt uformelt dialogmøde d. 30. marts, snak om bl.a. 

hjemmearbejde, brugen af sidemandsoplæring og nye processer for 

tildeling af skattekort til udlændinge. Det forventes at der skal laves 90.000 

skattekort i 2022 dertil kommer skattekort til ukrainske flygtninge. 

Borgervejledning: der er kigget ind i rapport vedr. borgerhenvendelse i 

perioden mellem jul og nytår – der bliver dialog med ledelsen omkring det 

fremover. Man er gået i gang med at snakke løsninger ifm. flytning til 

Svendborg. 

Vurdering: 38 medarbejdere fra BBR i UFST overføres til VURDST pr. 1. 

april. Fælles‐ TR’erne har holdt møde med Direktøren og underdirektør og 

kontorchef i HR vedrørende fremtidens samarbejde. Underdirektør Bente 

Koudal i Haderslev og Maribo har sagt sin stilling op pr. 1. maj. 

DC Middelfart: skal afholde temadag med bl.a. attraktiv arbejdsplads som 

et af temaerne. 

6) Eventuelt  Plads til åben debat / orientering 

Ingen bemærkninger. 



 


